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VOORWOORD 
 
Ieder jaar brengt de HSV Waddinxveen een Jaarverslag uit. In het Jaarverslag wordt ingegaan 
op de activiteiten van dat betreffende kalenderjaar. Er is een inhoudelijk deel van het Jaar-
verslag en een financieel deel. Voor u ligt het inhoudelijk verslag. Het financieel deel wordt 
alleen aan de aanwezige leden bij de Algemene Ledenvergadering uitgereikt waar het wordt 
besproken. Ook ligt het ter inzage voorafgaand aan de Algemene Ledenvergadering waar het 
wordt behandeld.   
 
In memoriam: Helaas hebben wij in januari 2023 afscheid moeten nemen van Roel van 
Schooneveld. Roel was een van onze controleurs en ook al jarenlang vrijwilliger van onze 
vereniging. Hij was al een tijdje ernstig ziek en van de ziekte die hem sloopte heeft hij niet 
kunnen winnen. Wij missen hem en gedenken hem met heel positieve gevoelens! 
 
Het bestuur van HSV Waddinxveen stelt een concept van het Jaarverslag (inhoudelijk en 
financieel) op, wat door de Algemene Ledenvergadering wordt vastgesteld.  
Voor 2022/2023 waren weer nieuwe speerpunten benoemd. Deze zijn opgenomen in een 
aparte paragraaf in dit document.  
 
Het jaar 2023 heeft voor een belangrijk deel in licht gestaan van de toekomst van  de ver-
eniging. Het bestuur was onderbezet en de voorzitter heeft te kennen gegeven dat het voor-
zitterschap en de waarneming ook nog eens van veel secretariaatswerk niet meer te vereni-
gen was met zijn drukke baan. Hij stelde zich derhalve niet herkiesbaar, maar gaf gelukkig 
aan bereid te zijn tot 1 januari 2024 aan te willen blijven tijdens de zoektocht naar een 
nieuwe voorzitter en secretaris. 
Diverse scenario’s zijn ter ALV besproken. Een mogelijkheid was om de vereniging op te 
heffen als zelfstandige vereniging, of alternatief te gaan fuseren met een andere vereniging 
en als één vereniging verder te gaan. Een ander alternatief werd het zoeken naar een nieuwe 
voorzitter en secretaris. 
Er is door de ALV afgesproken, dat het laatste alternatief gevolgd zou worden en dat het 
bestuur op zoek zou gaan naar een nieuwe voorzitter en secretaris. Hierop wordt verderop 
in dit verslag terug gekomen in een aparte paragraaf. 
 
Gelukkig lezen we verder in dit verslag over de betrokkenheid bij veel evenementen door de 
bijdragen en inzet van veel vrijwilligers en leden. Dat vooral maakte 2023 ondanks de lastige 
bestuurs-’crisis’ die gelukkig opgelost werd tot een succesvol jaar! 
 
Het bestuur bedankt dan ook alle vrijwilligers, Ereleden en de ook leden die de Algemene 
Ledenvergadering bezochten voor de betrokkenheid in 2023. Zonder hen was 2023 niet zo 
succesvol geweest. De vereniging leeft en het aantal actieve vrijwilligers groeit. Dat is voor 
het bestuur mooi om waar te nemen. Dat is waar we het met elkaar voor doen!  
 
Wij wensen u veel plezier met het lezen van dit Jaarverslag.  
 
Mede namens het bestuur, 
Loek van Kersbergen 
Voorzitter HSV Waddinxveen 

http://www.hsvwaddinxveen.com/
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1. SPEERPUNTEN 2023 
 
Tijdens de Algemene Ledenvergadering van 24 april 2023 zijn voor de toekomst de volgende 
speerpunten vastgesteld:  
 

1. Geen nieuwe dingen oppakken maar focus op verdere inhoudelijke ontwikkeling van 
- vergroten draagvlak voor - en betrokkenheid bij:  

a. Jeugdviscursus 
b. Jeugdviskarperkamp 
c. Commissies 

 
2. De zoektocht naar een nieuwe voorzitter en secretaris tot absolute prioriteit maken. 

 

3. Goede adequate informatievoorziening via Facebook , Website en Instagram 
 

4. Opschoondagen behouden en blijven ontwikkelen 
 

5. Visuitzettingen (Karper) 
 

6. Wedstijdvissen (competities) blijven promoten 
 

7. Verdere intensivering samenwerking HSV Groene Hart 
  

8. Overleg met Gemeente en huurrecht viswater uitbreiden 
 

9. Samen met andere verenigingen maatschappelijke toegevoegde waarde hengelsport 
uit gaan dragen. 

 
2. WEBSITE EN SOCIAL MEDIA. 
 

Website HSV Waddinxveen valt op 
Ruim 4 jaar geleden is de eigen website, naar de inzichten van het toen nieuw sa-
mengestelde bestuur, aangepast. Wij hebben een mooie actuele website, maar de 
ontwikkelingen van informatie via websites en social media gaan in hoog tempo. 
Wij merken dat ook wij met de huidige website wat achter gaan lopen wat betreft 
de actualiteit van de website en de mogelijkheden (of deels onmogelijkheden) om 
nieuws snel, adequaat en correct bij onze leden te krijgen. 
 
De website en pagina’s op social media (o.a. Facebook) worden nog steeds goed be-
zocht, maar de snelle ontwikkelingen en de beperkingen van de huidige website zul-
len ons nopen tot enige modernisering. 
Op de komende ALV van 6 mei 2024 willen we als bestuur hierop terugkomen met 
een toelichting.   

http://www.hsvwaddinxveen.com/
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- Gezamenlijke aanpak met leden: Opschoondagen  
In 2023 is in het voorjaar op 18 maart weer de Nationale Opschoondag georganiseerd 
waarbij tal van vrijwilligers weer de handen uit de mouwen hebben gestoken. Super! 
We hebben ook op 25 november een opschoondag georganiseerd. De opschoondagen 
in november noemen we voortaan onderhoudsdagen omdat we dan ook verschillende 
herstelwerkzaamheden willen uitvoeren. Ook daar waren wederom veel vrijwilligers 
aanwezig, waaronder ook onze (toen ‘Kers’verse) nieuwe voorzitter. 
 

 
 

- Bedankje aan vrijwilligers 
Het jaarlijkse bedankje voor de vrijwilligers in de vorm van een BBQ hebben we dit 
jaar onderdeel laten zijn van de extra Algemene Ledenvergadering waarin we onder 
meer de benoeming van onze nieuwe voorzitter bespraken. Zie verderop in dit ver-
slag. 
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3. WEDSTRIJDCOMMISSIE 
 

De HSV Waddinxveen is trots op het jaarlijkse programma van de wedstrijdcommissie. De 
activiteiten staan al jaren op een enorm hoog niveau. Ieder jaar stelt de wedstrijdcommissie 
een informatief jaarverslag op. Hieronder is die voor 2023 weergegeven.  
Als bestuur zouden wij heel graag zien, dat ook één of zelfs enkele leden van de groep 
wedstrijdvissers zitting zou willen nemen in het bestuur. 
In het bestuur zijn nu veel sportvis disciplines vertegenwoordigd, denk aan karpervissen, 
roofvissen en zeevissen. Daarom zou het goed zijn om ook witvissers in het bestuur te heb-
ben. We zouden ons dan daardoor als bestuur ook breder kunnen gaan profileren. Zouden de 
witvissers onder ons hierover eens na willen denken? Het moet toch mogelijk zijn om in zo’n 
grote vereniging als wij zijn ook wel één of een paar witvissers voor het bestuur te vinden? 

 
Zoals bijna traditioneel heeft de zeer actieve wedstrijdcommissie ook over het jaar 2023 
een verslag opgesteld dat weer door Rinus Reichard op papier gezet is. Hieronder volgt in-
tegraal dat verslag. 

 
Jaarverslag HSW-wedstrijdcommissie over 2023 

 
 

Zomercompetitie 
Gestart op 18 maart met 16 deelnemers die over 18 wedstrijden om het kampioen-
schap van HSV Waddinxveen (HSW) streden. De 5 slechtste resultaten vielen af. Met 
gemiddeld 13,4 deelnemers werd in totaal 799 kilo vis gevangen, wat neerkomt op 3,3 
kilo per deelnemer per wedstrijd, 4 ons meer dan de vorige competitie in 2022. De Van 
Steenderen cup wisselt dit jaar weer stuivertje en is weer in handen van Ron Sluijk die 
met 38 punten en 97.420 gram het kampioenschap binnen haalde. Dat betekent dat Ri-
nus Reichard de 2e plaats haalde met 41 pt en 82.100 gr. De 3e plaats was voor Jan van 
Dam met 44 pt en 113.600 gr. De beker voor de grootste vis (62 cm) ging naar Rinus 
Reichard. 
 
Ouderencompetitie  
Deze competitie startte op 15 maart met 18 man en met gemiddeld 15,1 deelnemers 
werd over 18 wedstrijden in totaal 1284 kilo vis vingen. Dit komt neer op 4,7 kilo per 
deelnemer per wedstrijd en dat is 3 ons meer dan in 2022. Rinus Reichard eiste nog 
maar eens het kampioenschap op met een mooie score van 37 punten en 139.670 gram. 
Op slechts 2 punten eindigde Ron Hofland met 39 pt en 125.810 gr als 2e, Wil-Jan van 
Leeuwen werd met 50 pt en 115.385 gr 3e. 
 
 
 
Onderlinge koppelwedstrijd  
De jaarlijkse koppelwedstrijd van HSW op 16 september in de Amstel Drecht werd ge-
wonnen door het duo Sluijk/vd Bosch met 9,7kg. Van der Schee/W. v. Leeuwen werd 
2e met 9kg. 
 
 
 
 

http://www.hsvwaddinxveen.com/
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Herfstdag 
De traditionele herfstdagwedstrijd werd op 7 oktober gehouden in de Oude Rijn waar 
met 12 deelnemers in totaal 29,8 kg vis werd gevangen, een redelijk resultaat. Win-
naar werd Gerard Reijm met 6.160 gr, 2. Jan van Dam 4.440 gr, 3. Rob Jenner 4.230 
gr.  
 
St. Nicolaaswedstrijd 
Werd dit jaar op 9 december in het Gouwekanaal gevist na een koude periode, de 12 
deelnemers hadden een zeer magere vangst met een gezamenlijke 4,8 kg. De uitslag 
zag er als volgt uit: 1. Ron Sluijk 1.330 gram, 2. Wil-Jan van Leeuwen 1.080 gr, 3. Gijs 
Geerlings 880 gr. In de pauze was er de gebruikelijke warme choco en boterletter. 

 
 
 
Bijzondere wedstrijden 
De driekamp met de hengelverenigingen uit Moordrecht en Zevenhuizen werd op 3 juni 
in de Oude Rijn (Rijndijk) gehouden en gewonnen door HSV Waddinxveen. Moordrecht 
eindigde op de 2e plaats. Individueel best geplaatste HSW-er en winnaar werd Jan Ver-
hoef met 4.200 gram. Jan van Dam won het andere vak met 3.920 gram. Er werd met 
een totaal van 40 kg matig gevangen. 
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De jaarlijkse Ring Zevenhuizen op 9 september in de Amstel Drecht had 59 deelne-
mers en een redelijke totale vangst van 261 kg. HSW eiste de winst weer op met een 
mooie ‘score’ van 45,5 kg gevangen door de beste 5 per club, GR. Rdam/ZVH werd als 
club tweede met 3 ons minder. Arjan Roodhorst van Gr. Rdam werd individueel win-
naar met een keurige 12.140 gram. 
De HSW Regiowedstrijd op 22 april was wederom een succes voor zowel organisatie als 
deelnemers. Met redelijk weer vingen de 100 deelnemers verdeeld over de 5 bekende 
vakken in de Oude Rijn tussen Alphen en Woerden 623 kilo vis, een aardige score. De 
individuele winst ging met een prachtige 32,8 kilo naar John Vallen uit Nieuwegein. Bij 
de 13 deelnemende teams ging de overwinning naar het team van John Kooij Hengel-
sport uit Schoonhoven. 
 
Prijsuitreiking 
Op 16 december werden de prijzen v/h seizoen 2023 uitgereikt bij een gezellig samen-
zijn in Restaurant de Point aan de Wingerd en ‘met behulp van’ de nieuwe voorzitter 
Loek van Kersbergen. (Voor die gelegenheid Kerstbergen (mag tussen 15 dec. en 25 
dec.) 
 
De wedstrijdleider, 
Rinus Reichard 

 

 
4. SCHOONMAAKDAG EN KARPERCOMMISSIE 

 
Op 18 maart nationale schoon maak dag plaats. De oevers van de Petteplas, het Warnaar-
plantsoen (meer een park eigenlijk)  en de Zuiveringsplas werden van het zwerfvuil ont-
daan. Daarbij werd in de Petteplas ook vuil en afval verwijderd door met een dreg de bo-
dem af te dreggen. 
Kwamen er daarbij de voorgaande jaren grote hoeveelheden oude fietsen, boodschappen 
karretjes en ander gedumpt afval boven water, we gaan nu toch zo langzamerhand merken 
dat de schoonmaakacties die we twee keer per jaar houden , (1 x bij de landelijke op-
schoondag en 1 x in het najaar) effect gaan sorteren. Zwerfvuil blijven we nog steeds wel 
vinden in de oevers, maar gelukkig is het vuil wat we van de bodem van de watergangen 
afhalen aan het verminderen. 
Met tal van vrijwilligers hebben we tegenwoordig de klus in een paar uurtjes geklaard! 
Trouwens : fijn dat er zoveel vrijwilligers zijn! 
 
Op 12 juni is er een proef gedaan om de overlast gevende nijlganzen te verjagen. 
Jammer genoeg is deze proef met medewerking van o.a. de gemeente niet gelukt. 
Er werd een test gedaan met ondermeer de inzet van laserlicht, maar ook is het bekend 
dat ganzen soms verjaagd kunnen worden met harde knallen (125 dB en meer) maar beide 
methoden zijn in een bewoonde omgeving uiteraard geen optie. 
Bekend is ook, dat wanneer er geen gras meer is om te eten, dat dan de ganzen ook weg-
gaan en wegblijven. Maar een kale beton omgeving vormt natuurlijk ook geen oplossing. 
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Van 23 tot en met 25 juni is er in samenwerking met de Federatie Sportvisserij Zuidwest 
Nederland, (federatieve afdeling van Sportvisserij Nederland) een karper-jeugdkamp  
gehouden op en rond de Petteplas. De jeugdige karpervissers vonden het natuurlijk gewel-
dig om zo’n lange sessie dag en nacht door te kunnen vissen en mede weer door de vele 
vrijwilligers werd ook dit evenement een groot succes.  
 

 

 
 
Begin september nam onze Poolse controleur karpervisser Konrad Przepeluk deel aan de 
World Carp Classic. Dit is een wedstrijd van een hele week (vissen van maandag ochtend 
tot en met zaterdag ochtend). Er wordt meestal gevist in Noordelijk Frankrijk, vaak op  
Lac de Madine, maar er zijn in het verleden ook wel edities gevist in Italië en op  
Lac d’l’Oriënt in een ander deel van Frankrijk. Dit WCC is door de deelname van teams van 
over de hele wereld te vergelijken met een wereldkampioenschap! 
 

http://www.hsvwaddinxveen.com/
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Door Jeroen Domselaar werd in augustus weer een mooie partij houtsprokkels geregeld, 
zodat de visplaatsen weer opgeknapt konden worden. 
 
Tenslotte is door de Karpercommissie op 16 december een karper uitzetting georganiseerd, 
waarbij op meerdere locaties in Waddinxveen (waaronder ook de Petteplas) mooie en kwa-
litatief hoogwaardige kweekkarpers zijn uitgezet. 
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5. WITVISCOMMISSIE 
 
Door  de witviscommissie werd weer een succesvolle jeugd cursus witvissen georganiseerd. 
De cursus startte op 10 mei en duurde 3 woensdagavonden en 3 zaterdagen. 
Bij Sportvisserij Nederland waren voor de deelnemertjes lesboeken, hengels, tuigjes, haken-
stekers en verder benodigde materialen aangeschaft, terwijl de vrijwilligers en HSV Wad-
dinxveen zorgden voor de deskundige begeleiding en door de hulp van (alweer) de nodige 
vrijwilligers werd voor aas , de inwendige mens, voer en alle andere benodigde spullen ge-
zorgd. Ook weer een zeer geslaagd evenement. 
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6. ROOFVISCOMMISSIE 
 
Voor de roofvissers werd onder leiding van Kuno Mooren een geweldige roofviswedstrijd met 
dood aas georganiseerd. Kuno had gezorgd voor een geweldige prijzentafel , mede doordat 
hij in contact gegaan was met onze Poolse vriend Michael, die veel hengelsport materialen 
sponsorde en het feit dat hij ook een aanzienlijk deel van zijn eigen ‘voorraad’ ter beschik-
king stelde werd het een geweldig evenement. 
Er werd niet veel gevangen, maar er waren toch een paar prachtige snoeken die even de 
Petteplas van boven water mochten bewonderen. 
Leuk was dat er veel jeugdige deelnemertjes bij waren en helemaal leuk was het dat twee 
van de jeugdige vissertjes er met de eerste en tweede prijs vandoor gingen. 
 

 

  

    3e  Rob,       1e  Davy            3e  Dani 
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7. ALGEMENE LEDENVERGADERING(EN). 
 
Er werd op 24 april een algemene ledenvergadering gehouden. 
In het vergaderverslag (de notulen) is te lezen hoe het verloop van de vergadering was en 
wat de bespreekpunten waren. 
De vergadering stond echter voor een groot deel in het licht van het feit dat er op zoek 
moest worden gegaan naar nieuwe bestuursleden. Doordat de voorzitter Peter Loef niet al-
leen het voorzitterschap maar ook het secretariaat moest ‘mannen’ werd het hem duide-
lijk dat deze functies – naast zijn heel drukke baan – te veel van zijn tijd in beslag ging ne-
men. Hij was daarom op de alv van 24 april 2023 niet herkiesbaar. 
Heel fijn was het wel, dat Peter toezegde dat hij tot 1 januari 2024 aan wilde blijven zo-
dat het bestuur (inclusief Peter zelf) de tijd had om een nieuwe voorzitter en secretaris te 
kunnen zoeken. 
 
Er werd een zeer zorgvuldige procedure opgezet en gelukkig werden er na een schriftelijke 
oproep onder alle leden twee personen gevonden voor de functie van het voorzitterschap. 
Na de zeer zorgvuldig uitgevoerde procedure werd op een extra Algemene Leden Verga-
dering die plaatsvond op 18 november 2023 een voordracht gedaan door het bestuur om 
Loek van Kersbergen te benoemen tot nieuwe voorzitter. 
Tijdens de daarop volgende stemming werd Loek unaniem gekozen tot nieuwe voorzitter. 
 
Loek viel met zijn neus in de ‘boter’ (lees BBQ), want direct na afloop van de extra ALV 
van 18 november was er de jaarlijkse barbecue met alle vrijwilligers en dat was dus gelijk 
een goede gelegenheid voor Loek om alvast een aantal mensen wat beter te leren kennen. 
 
Al met al dus een jaar waarin veel gebeurde en veel zaken de revue passeerden. 
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